

Personal Information Collection Statement 收集個人資料聲明

The information you provide to us is collected to enable us to carry on insurance business and may be used for the purpose of any insurance or financial related product or service or any alterations, variations, cancellation or renewal of such product or service; any claim or investigation or analysis of such claim; and exercising any right of subrogation, and may be transferred to 1) any related company or any other company carrying on insurance or reinsurance related business or an intermediary or a claims or investigation or other service provider providing services relevant to insurance business for any of the above or related purposes; 2) any association, federation or similar organization of insurance companies ("Federation") that exists or is formed from time to time for any of the above or related purposes or to enable the Federation to carry out its regulatory functions or such other functions that may be assigned to the Federation from time to time and are reasonably required in the interest of the insurance industry or any member(s) of the Federation, and 3) any members of the Federation by the Federation for any of the above or related purposes.

Moreover, we are hereby authorized to obtain access to and/or to verify any of your data with the information collected by the Federation from the insurance industry. You have the right to obtain access to and to request correction of any personal information concerning yourself held by us. Requests for such access can be made in writing to the Personal Data Privacy Officer, QBE Hongkong & Shanghai Insurance Limited, 17/F, Warwick House, West Wing, Taikoo Place, 979 King's Road, Quarry Bay, Hong Kong (Telephone: 2877 8488, Fax: 3607 0300)

閣下提供的資料，為本公司提供保險業務所需，並可能使用於：任何與保險或財務有關的產品或服務，或該等產品或服務的任何更改、變更、取消、或續期；或任何索償，或該等索償的調查或分析；或行使任何代位權之用。以上資料，及可能移轉予：1) 任何有關的公司，或任何其他從事與保險或再保險業務有關的公司、或與保險業務有關的中介人或索償或調查或其他服務提供者，以達到任何上述或有關目的；2) 現存或不時成立的任何保險公司協會或聯會或類同組織（聯會），以達到任何上述或有關目的，或以便聯會執行其監管職能，或其他基於保險業或任何聯會會員的利益而不時在合理要求下賦予聯會的職能，及3) 或透過聯會移轉予任何聯會的會員，以達到任何上述或有關目的。此外，本公司亦據此獲授權由聯會從保險業內收集的資料中查閱及/或核對閣下任何資料。閣下有權查閱及要求更正由本公司持有有關閣下的個人資料。如有需要查閱，可用書面寄香港鰂魚涌英皇道979號太古坊和域大廈西翼17樓（電話：2877 8488，圖文傳真：3607 0300）向本公司個人資料私隱主任提出。

COMPANY PROFILE 公司簡介

QBE Hongkong & Shanghai Insurance Limited (QBE-HKSI) is a joint venture between the QBE Insurance Group and China Construction Bank (Asia) Corporation Limited.

The QBE Insurance Group first established local representation in 1920. Today, QBE Insurance Group is one of the top 25 insurers and reinsurers worldwide. A public listed company, listed on the Australian Stock Exchange, QBE has consistently maintained a high Standard & Poor's A+ Financial Strength Rating. It operates in all key insurance markets and is active in more than 40 countries; so QBE is backed by the strength and security of a truly global organization. Yet, it prides itself on challenging expectations with fresh ideas. It means it can provide specialist insurance solutions innovatively tailored to suit customers' needs.

China Construction Bank (Asia) Corporation Limited, formerly known as Bank of America (Asia) Limited, offers a wide array of consumer and commercial banking services for customers. It is a wholly owned subsidiary of China Construction Bank Corporation, a leading bank in China possessing extensive strength in corporate and consumer banking, and treasury operations.

QBE-HKSI is one of the longest established insurance companies in Hong Kong offering a comprehensive range of quality products to meet the varied insurance needs of corporate and individual clients. Apart from the conventional commercial insurance products such as fire, business interruption, burglary, public liability, property all risk, marine cargo, employees' compensation and motor, it also provides engineering insurance like electronic equipment and contractors' all risks, as well as specialist insurance solutions like trade credit, protection and indemnity, freight forwarders' liability, directors and officers' liability, medical malpractice liability, products liability and professional indemnity insurances. Its personal insurance products include household, personal accident, medical, golf, travel and pleasure craft insurances.

The development of the QBE Insurance Group in this market symbolizes its commitment to providing quality services to the insuring public in Hong Kong.

昆士蘭聯保保險有限公司（昆士蘭聯保）為昆士蘭保險集團與中國建設銀行（亞洲）股份有限公司之聯營機構。

昆士蘭保險集團於一九二零年在香港設立業務代表，開始提供本地保險服務。昆士蘭保險集團現時在全球一般保險及再保險集團之排名中，名列二十五名內。集團為澳洲之上市公司，持續獲得標準普爾A+ 財務實力評級。其業務遍及所有主要保險市場，並活躍於超過四十個國家，表現真正環球企業的實力與可靠。同時，集團對本身一直能以嶄新意念迎接挑戰引以自豪，這象徵集團能提供度身訂造的創新專業保險解決方案，以滿足客戶的需求。

中國建設銀行（亞洲）股份有限公司前身為美國銀行（亞洲）有限公司，為客戶提供一系列個人及商業銀行產品及服務。該行是中國建設銀行之全資附屬機構，母公司在中國銀行業居於市場領先地位，並在商業及個人銀行和資金業務等方面具有雄厚實力。

昆士蘭聯保是香港歷史最悠久的保險公司之一，不斷提供優質而全面的保險服務，以切合各界的需求。其傳統工商業保險產品包括火災、營業中斷、盜竊、公眾責任、財產保險、船運保、僱員賠償及汽車等；而因應不同範疇的風險處理需要，「昆士蘭聯保」亦提供一些工程保險，如電子儀器及工程綜合保險等；及專業的保險產品，例如貿易信貸、船舶責任、董事及行政人員責任、產品責任和專業責任保險等。「昆士蘭聯保」提供的個人保障產品包括家居、人身意外、醫療、高爾夫球、旅遊、遊艇等保險產品。

昆士蘭保險集團在香港之積極發展，顯示集團對香港的服務承諾。

Underwritten by 承保機構



QBE Hongkong & Shanghai Insurance Ltd.
昆士蘭聯保保險有限公司
A member of the worldwide QBE Insurance Group 澳洲昆士蘭保險集團成員

17/F, Warwick House, West Wing, Taikoo Place,
979 King's Road, Quarry Bay, Hong Kong
香港鰂魚涌英皇道979號太古坊和域大廈西翼17樓
Tel 電話：2877 8488 Fax 傳真：3607 0300
Website 網址：www.qbe.com.hk

NAVIGATOR
Insurance Brokers Ltd.

Unit 8E Golden Sun Centre 223 Wing Lok St Sheung Wan HK
Tel. (852) 2530 2530 Fax (852) 2530 2535
Email: crew@navigator-insurance.com
www.navigator-insurance.com

Pleasure Craft

遊艇保險投保書



QBE Hongkong & Shanghai Insurance Ltd.
昆士蘭聯保保險有限公司

PLEASURE CRAFT INSURANCE
PROPOSAL FORM
遊艇保險投保書

N.B. : This Proposal Form focus the basis of the Policy. Please give a full reply to each question.
注意：此投保書所填上之資料是作為保單之基本，請詳答每一個問題。如以下問題未有填寫者則作「否」定論。

THE PROPOSER

Name of Proposer

Address

Tel No. Occupation

Policy to be in the name of

Period of Insurance Required From To

PARTICULARS OF VESSEL

Name of Vessel

Registration / Licence No.

Type / Class of Vessel

Length Overall Extreme Breadth

Draught

Maximum number of persons intended to be carried

Material of Hull

Name of Builder

Date and Where Vessel Was Built

Date and Price of Purchase

Type of Main Engine Inboard / Outboard* Diesel / Petrol*

Make of Main Engine(s)

Engine / Serial No.

Year of Built Horse Power

Maximum Designed Speed (In Knots)

Is any Tender attached to or carried on the Vessel? Yes No

Length Overall Breadth

Type: Wooden / Inflatable / G.R.P.* Engine No.

Year Built Horse Power

*Delete where inapplicable

For Office Use 公司專用
A/C No. 賬戶號碼
Policy No. 保單號碼

TYPE OF INSURANCE COVERAGE REQUIRED

A. Hull and Machinery including Third Party Liability as per current Legislative minimum requirement or B. Only Third Party Liability as per current Legislative minimum requirement Please state if any higher Third Party Liability amount is required: HK\$

C. Do you wish to cover legal liability to and of the water skiers operating with your vessel? Yes No

Cruising Limits:

Within Hong Kong territorial waters only.

Other crusing limits:

Use of Vessel:

Use solely for private and pleasure purposes and not to be let out, on hire or charter.

Use as a houseboat.

Others, please specify:

Coverage:

This insurance is subject to the Institute Yacht Clauses / Institute Time Clauses Hull (Port Risks) as appropriate. Racing Risk Extension is limited to sailing yacht only. (Does not applicable to speedboats)

Do you need Racing Risk Extension? Yes No

If yes, please state full replacement cost of masts, spars and rigging (Subject to Racing Risks Extensions Clause)

Masts HK\$ Spars HK\$

Rigging HK\$ Sails HK\$

SUMS INSURED

Please fill in this section if you choose to insure against coverage A in “Type of Insurance Coverage Required” (The value below shall reflect the current market replacement value of same type, age and condition)

Value proposed for insurance

Hull and Fittings HK\$

Machinery / Engines HK\$

Sails, Masts, Spars, Rigging etc HK\$

Tender, if any HK\$

Other HK\$

Total Sums Insured HK\$

N.B. (a) Hull includes safety equipment (b) Machinery includes pumps, generator, auxiliary engines, outboard motor, etc.

MOORING AND OPERATION

Normal Place of Mooring

Is the Vessel taken out of water when not in use? Yes No

Is any boatboy and / or watchman employed? Yes No

SECURITY AND SAFETY

Has the Vessel installed with an alarm system and / or immobiliser? Yes No

If YES, please give details:

Number, Type and Location of Fire Extinguishers:

Safety Equipment normally carried

Is bottled gas fitted? Yes No

PROPOSERS RECORD AND EXPERIENCE

Please state your qualification and experience as owner and / or crew and / or operator, including types of vessel and cruising area:

Please give details of any accidents occurring during the past five years to the vessel(s) under your control, management or ownership:

Have you ever been convicted of any criminal offence and / or had any maritime licence suspended? Yes No

Has any Insurer:

a) declined to insure you? Yes No

b) cancelled / refused to renew your insurance? Yes No

c) imposed special terms? Yes No

If YES, please give details:

DECLARATION

I / We declare that to the best of my / our knowledge and belief

i) the above statement and particulars are true and complete in every respect

ii) all material particulars affecting the assessment of the risk have been disclosed

iii) the Vessel is and will be maintained in good and seaworthy condition and used solely for private and pleasure purposes.

I / We agree that this Proposal and Declaration shall be the basis of and be deemed to be incorporated in the contract of insurance, including any renewal thereof, between me / us and QBE HKSI Ltd. If any particular of this Proposal is filled in by any other person such person shall for the purpose be deemed to be my / our agent and not be agent of QBE HKSI Ltd.

This insurance will not be in force until this Proposal has been accepted by QBE HKSI Ltd.

If the intermediary who serves you is an Insurance Broker, please read this:

The applicant understands, acknowledges and agrees that, as a result of the applicant purchasing and taking up the policy to be issued by QBE Hongkong & Shanghai Insurance Limited, QBE Hongkong & Shanghai Insurance Limited will pay the authorized insurance broker commission during the continuance of the policy including renewals, for arranging the said policy. Where the applicant is a body corporate, the authorized person who signs on behalf of the applicant further confirms to QBE Hongkong & Shanghai Insurance Limited that he or she is authorized to do so.

The applicant further understands that the above agreement is necessary for QBE Hongkong & Shanghai Insurance Limited to proceed with the application.

知為閣下服務的中介人為保險經紀，請閱讀下文：

申請人明白、確知及同意，昆士蘭聯保保險有限公司會就申請人購買及接受其簽發的保單，於保單有效期內（包括續保期）向負責安排有關保單的獲授權保險經紀支付佣金。假如申請人為法人團體，代表申請人簽署的獲授權人員須向昆士蘭聯保保險有限公司確認他 / 她已獲該法人團體授權。

申請人亦明白昆士蘭聯保保險有限公司必須取得申請人以上的同意，才可以處理其保險申請。

Proposer's Signature Date

DISCLOSURE

Any facts known to you which are likely to affect acceptance or assessment of the risks proposed for insurance must be disclosed. Should you have any doubt about what you should disclose, do not hesitate to tell us or our agent or your broker/insurance adviser. We recommend that you keep a record (including copies of letters) for your future reference, of any additional information given. Making sure we are informed is for your own protection, as failure to disclose may mean that your policy will not provide you with the cover you require, or perhaps may invalidate the policy altogether.